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Elnökségi ülés 

2022. május 11. szerda 18:00 

Helyszín: ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum körút 4/A) 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK Lippai Dorka 

ELTE IK HÖK Szűcs Nándor 

ELTE PPK HÖK Tóth Cintia 

ELTE GTK HÖK Molnár Levente 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK Vasas Máté 

ELTE KolHÖK Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Hajdu Zsófia (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 11 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek Bizottságának ülései 

Varga Réka elmondja, hogy az elmúlt időszakban volt az Oktatásszervezési és Hallgatói 

Ügyek Bizottságának (OHÜB) ülése, ahol Hallgatói Követelményrendszer (HKR) 

módosításokról szavaztak, ugyanis van egy nagyobb HKR módosításra való törekvés. Felhívja 

az elnökség figyelmét, hogy ez több kari tanácson is napirendre fog kerülni, ezért különösen 

figyeljenek majd ezekre.  

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy ebben a hónapban sor kerül majd még egy 

OHÜB ülésre, ahol téma lesz a HKR és annak általános részeinek, valamint kari különös 

részeinek módosítása. Hozzáteszi, hogy az intézményi szakmai, tudományos és közéleti 

ösztöndíjjakkal kapcsolatban felkereste őt Emmert Margit, az Oktatási Igazgatóság Hallgatói 

Pénzügyeinek osztályának vezetője, hogy módosítsák a HKR-t, ugyanis a tavaszi félévben is 

voltak ezzel kapcsolatban problémák, különös tekintettel a kari kifizetési listákkal 

kapcsolatban. Varga Réka ezzel kapcsolatban javasolta, hogy ez gondosabb utánajárást 

igényel a karokat is bevonva ebbe a folyamatba, éppen ezért tájékoztatja az elnökség tagjait, 

hogy mostantól egy egyeztetési folyamat veszi kezdetét az ISZTK keretekkel kapcsolatban az 

EHÖK és az Oktatási Igazgatóság között, azonban az EHÖK fog egyeztetni a karokkal az 

ISZTK-ról.  

Bognár Fanni elmondja, hogy Töreki-Koczka Zsókával, pályázatokért felelős referens jelölttel 

készítenek ezzel kapcsolatban útmutatási anyagot, valamint át is fogják venni közösen, hogy 

pontosan mi is az eljárás. Hozzáteszi, hogy erre a tisztségváltások után fognak sort keríteni, 

hiszen ekkor már következetesen egységesen tudják majd kezelni. Varga Réka kiegészíti, hogy 

a júliusban megrendezendő ELTE HÖK vezetőképzőn is téma lesz. Továbbá elmondja, hogy 

amennyiben azok az elnökök, akik még nem adták le, hogy hány fővel szeretnének menni a 

vezetőképzőre, azok ezen a héten még megtehetik. 

Nagymihály Levente kérdezi, hogy a HKR módosításokkal kapcsolatban a kari különös részek 

is módosításra kerülnek, vagy csak az általános részt módosítják, továbbá, hogy addig még 

küldjék el a kari módosításukat. Varga Réka válasza, hogy azt addig küldjék el. Takács Luca 

Sára kérdezi, hogy lehet-e tudni, hogy mik lesznek ezek a változtatások. Varga Réka válasza, 

hogy ezek azok a változások, amelyeket már az előző OHÜB-ön is véleményeztek, ezeket 

elküldték a karokra, ahol szintén górcső alá lettek véve, ezek után kerülnek ezek majd 

újratárgyalásra.  
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Könyvadományok 

Varga Réka újfent felhívja az elnökség figyelmét a könyvbeszerzések lehetőségére, melyről 

már az előző elnökségi ülésen is szó esett. Kihangsúlyozza, hogy ezek az adományból 

beszerezhető könyvek lehetnek akár nyelvkönyvek, vagy speciális szakkönyvek is, a lényeg, 

hogy gyakran kölcsönzött, de jelenleg alacsony példányszámban elérhető könyvcímeket 

küldjenek összegyűjtve Bognár Fanni hivatalos címére. Vasas Máté megkérdezi, hogy 

amennyiben ezek a központi könyvtárba kerülnek, akkor azok a kari könyvtárak számára is 

elérhetőek lesznek-e. Bognár Fanni megköszöni az eddig elküldött listákat, Máté kérdésére 

válaszolva pedig elmondja, hogy jelenleg az egyetemi könyvtári katalógusok átjárhatóak, 

minden hallgató egységesen eléri az ezekkel kapcsolatos adatokat, illetve amennyiben az 

általuk kért könyvek a központi könyvtárban kerülnek bejegyzésre, onnan is kikölcsönözhető 

minden ELTE polgár számára ingyenes beiratkozást követően.  

 Felsőéves kollégiumi felvételi 

Kis Zsanett elmondja, hogy a ma volt az utolsó felvételi bizottsági ülés, és minden hallgató, 

aki elérte a 18 pontot, felvételt nyert. Hozzáteszi, sajnos nem minden hallgatónak tudták 

biztosítani, hogy azon kollégiumba nyerjenek felvételt, amelyeket első helyen jelöltek. 

Kiegészíti, hogy olyan visszajelzés nem érkezett, hogy valaki ne kapott volna határozatot. 

Varga Réka kérdezi, hogy az első körben hány hallgató nem jutott be. Kis Zsanett válasza, 

hogy ez a szám nagyjából 200 hallgató. Kis Zsanett kiegészíti, hogy a keretszám 1993 volt, 

ahhoz, hogy pont kijöjjön a keretszám, maximum kettő, három emberrel legyen több, akkor 21 

pont kellett volna, hogy legyen a ponthatár, de a korábbi lemondási adatokat is figyelembe 

vették, így kialakítva az optimális felvételi pontszámokat.  

Varga Réka kérdezi, hogy mikor nyílik meg a várólista. Kis Zsanett válasza, hogy az majd az 

első éves felvételi után, de a fellebbezés már elindult, a kollégiumi férőhelyről való lemondás 

is kiment, melyet a hallgatók augusztus elejéi tudnak benyújtani. Bognár Fanni kérdezi, hogy 

az első éves keretszám mennyi. Kis Zsanett válasza, hogy az első éves keretszám 716 lesz, 

Szombathelyen 175, Márton Áron Szakkollégiumban 81.  

2. Egyebek 

 

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy vizsgaidőszakban is egyelőre így 

szerdánként, hetente tartanak ülést, személyes formában. Hozzáteszi, hogy a vizsgaidőszak 

után, nyáron is jó lenne, ha tudják tartani, heti rendszerességgel, de a gólyatáborokkal 

kapcsolatos teendők esetén maradt el tavaly. 

 

Varga Réka 18 óra 31 perckor lezárja az ülést.  
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Hajdu Zsófia 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


